
 שלום רב,

. ברצוננו להדגיש כי אף טיול לא חזרנו לפני שבועיים מטיול קסום בסרילנקה
 כזה הוא יאיר אנגל! -יכול להיות מושלם, אלא אם המדריך הוא מושלם 

מהרגעים הראשונים של הטיול ניכר היה כי בעיני יאיר יש חשיבות עצומה לביחד 
לנגד עיניו חיובית. של הקבוצה, ליחסים טובים בין חברי הקבוצה ולהדדיות 

וכך,  עמדה העובדה כי באנו לטייל ולהנות תוך שאנו משאירים דאגות מאחור,
ם להנאה רבה עם אני מאמין שכזה נוצרה אוירה חברית בקבוצה מה שתר

 וכמובן לשיתוף פעולה בין האנשים. 

זאת ועוד, יאיר הוא מדריך בעל ידע רב, אך יותר מזאת אדם נעים ואנושי, 
איכפתי במיוחד ודואג שכל אחד מחברי הקבוצה יהיה מרוצה. לא אחת המתין 

בלובי המלון כדי לוודא שכולם מרוצים מהחדרים ורק אז פרש לחדרו.              
 נכח בכל מקום כדי לעזור, לתמוך ולענות על כל שאלה. תמיד

גם אחרי הטיול קיבלנו מיאיר סיכום טיול ותמונות קבוצתיות, מה שמעיד שיאיר 
 לא עושה עבודתו רק כדי לחזור ארצה ולסמן עוד "ויי", חשוב לו "אקורד הסיום"!

ת יום אנחנו מבקשים להודות ליאיר ולחברת פגסוס על הטיול הנפלא ועל חגיג
 ההולדת שהפתיעה בגדול!

יש ביכולתו להעצים טיול, או מדריך מעולה הוא נכס לחברה בה הוא עובד ו
חלילה לקלקל טיול, נאחל לפגסוס שמדריכיה כולם יאמצו את האני מאמין של 

 יאיר!

 

 בברכה,                                                  

 תמי ומוני שלום                                                 

 


